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14. zasedání Zastupitelstva Městyse Nové Dvory dne 22. 1. 2024 
 
 
Přítomni: Aleš Němec, Mgr. Pavel Vaško, Ing. Jiří Žíla, Ing. Lenka Najjar, Vanda Vöröšová, Milota Skolil, 
Monika Dastychová, Tomáš Račák, Zdeněk Vřešťál 
 
 
Omluveni:  
 
Zasedání řídil starosta městyse Nové Dvory Aleš Němec.  
Uvedl, že zasedání ZM bylo řádně svoláno a vyhlášeno vyvěšením na úřední desce úřadu městyse. Starosta 
konstatoval, že na jednání je přítomno 9 z 9 členů zastupitelstva. ZM je usnášení schopné.  
 
Starosta jmenoval zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
Zapisovatelka: Eva Procházková 
Ověřovatelé: Ing. Jiří Žíla, Ing. Lenka Najjar 
 
Starosta uvedl, že zápis č.13 z minulého zasedání byl ověřen, žádné připomínky k němu nebyly vzneseny.  
 
 
Navržený program:  
 
1. Kontrola plnění usnesení 
2. Dodatek č. 19 ke Smlouvě č. S/100183/05324104/001/2006 na zajištění odvozu a uložení tuhého komunálního 

odpadu 
3.   Dodatek č. 21 ke Smlouvě č. S/100183/05324104/001/2006 na zajištění odvozu separovaného odpadu 

      4.   Uzavření nájemní smlouvy na bytové prostory v č. p. 111 v Nových Dvorech 
5.   Žádost o dotaci z programu 2024 na podporu základních knihoven z rozpočtu Středočeského kraje  

      6.   Dodatek knihovního řádu místní knihovny 
      7.  Žádost o dotaci z programu 2024 na obnovu památek z rozpočtu Středočeského kraje 
      8.  Vyhlášení konkurzu na obsazení vedoucího pracovního místa ředitele ZŠ a MŠ Nové Dvory 
      9.  Žádost o navýšení rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Nové Dvory     
    10.  Jmenování komise pro otevírání obálek a posouzení a hodnocení nabídek  
    11.  Různé 
    12.  Informace 
    13.  Diskuze 

 
Usnesení: 
 
ZM Nové Dvory schvaluje navržený program dnešního jednání. 
 
 
Pro:  9    Proti: /             Zdrželi se:  / 
 
 
Hlasování: schváleno…9 …..hlasy 
 
 
 
 
 



2 
 

ad 1) Kontrola plnění usnesení 
 
bod 9/4/23 -  Žádost o souhlas s bezúplatným převodem budovy č. p . 110 a pozemku parc. č. 462 z majetku 
tělocvičné jednoty Sokol Nové Dvory do majetku městyse Nové Dvory – trvá – pracuje se na podkladech 
k žádosti. O vypracování technické zprávu byl požádán pan Smolík, zatím ji však nepředložil. Pokud by ji  
nedodal do konce týdne, byl by osloven někdo jiný. 
bod 12/4/23 - Záměr městyse Nové Dvory směnit pozemky parc. č. 480/30, 480/31, 487/3, 479/3 za 
pozemek parc. č. 499/2 včetně zemědělské stavby – podepsáno, vloženo do KN, splněno 
 
Usnesení č. 14/1/24 
 
ZM souhlasí s provedenou kontrolou usnesení. 
 
Pro: 9     Proti:   /   Zdrželi se:  / 
 
Hlasování : schváleno… 9……hlasy 
 
 
ad 2) Dodatek č. 19 ke Smlouvě na zajištění odvozu a uložení TKO s AVE CZ Čáslav 
 
 
Usnesení č. 14/2/24 
 
ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje Dodatek č. 19 ke Smlouvě č. S/100183/05324104/001/2006 na zajištění odvozu 
a uložení tuhého komunálního odpadu s firmou AVE CZ, odpadové hospodářství s.r.o., Pražská 1321/38a, 102 00 
Praha 10, provozovna Čáslav, Hejdof 1666, 286 01 Čáslav, IČO 49356089  
 
Pro: 9     Proti:   /   Zdrželi se:  / 
 
Hlasování : schváleno…9 ……hlasy 
 
ad 3) Dodatek č. 21 ke Smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu s Ave CZ Čáslav 
 
Usnesení č. 14/3/24 
 
ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje Dodatek č. 21 ke Smlouvě č. S/100183/05324104/002/2006 na zajištění odvozu 
separovaného odpadu s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10, 
provozovna Čáslav, Hejdof 1666, 286 01 Čáslav, IČO 49356089  
 

Pro: 9     Proti:   /      Zdrželi se:  / 
 
 
Hlasování : schváleno… 9……hlasy 
 

 
 
 ad 4) Uzavření nájemní smlouvy na bytové prostory v č. p. 111 v Nových Dvorech 
Jedná se o zrekonstruovaný byt v č.p. 111 na Masarykově náměstí. 
Záměr na pronájem bytu byl vyvěšen na stránkách městyse i na realitním serveru. Z došlých žádostí vybralo 
zastupitelstvo nejvhodnějšího uchazeče. 
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Usnesení č. 14/4/24 
 

ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje uzavření nájemní smlouvy na bytové prostory v 
budově číslo popisné 111, byt č. 4. ,  za cenu 7.500,- Kč za měsíc panu Františku Sýsovi, bytem: 
Vlastějovice 68, PSČ: 285 23 
 
 
Pro: A. Němec, Z. Vřešťál, L. Najjar, P. Vaško, T. Račák, M. Skolil, V. Vöröšová, J. Žíla 
Proti:  / 
Zdrželi se:  M. Dastychová      
 
Hlasování: schváleno…8 …..hlasy 
 
 
 
ad 5) Žádost o dotaci z programu 2024 na podporu základních knihoven z rozpočtu Středočeského kraje    
Starosta předal slovo místostarostovi P. Vaškovi, který se dotaci tohoto druhu věnoval již v minulém roce. Tematické 
zadání dotace je vybavenost knihovny. V loňském roce byla řešena první místnost, letos se bude pokračovat ve 
vybavení druhé. Výše dotace je 70 000 Kč, přičemž spoluúčast městyse bude zhruba 8 000 Kč. Kromě nábytku bude 
pořízen projektor a plátno a molitanové kostky na sezení. Bude jednáno s paní Hruškovou o rozšíření provozní doby 
knihovny i možnosti, aby knihovnu mohly navštěvovat například děti z MŠ. 
 
Usnesení č. 14/5/24 
                 
ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje podání žádosti o dotaci z programu 2024 pro poskytování dotací na podporu 

základních knihoven z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek" 

 
 
Pro: 9     Proti:   /       Zdrželi se:  / 
 
Hlasování: schváleno… 9…..hlasy 
 
 

      ad 6) Dodatek knihovního řádu místní knihovny 
Slova se opět ujal místostarosta P.Vaško. Uvedl, že Knihovní řád byl upraven. Seznámil přítomné 
s jednotlivými body, které byly přidány.  Dochází i ke změnám v ceníku placených služeb a poplatků místní 
knihovny. 
 
Usnesení č. 14/6/24 
 
ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje dodatek č. 2 Knihovního řádu místní knihovny Nové Dvory u Kutné 
Hory 
 
Pro:  9      Proti:   /   Zdrželi se:  / 
 
Hlasování: schváleno…9 …..hlasy 
 
 
ad 7) Žádost o dotaci z programu 2024 na obnovu památek z rozpočtu Středočeského kraje 
K tomuto bodu podala informace zastupitelka Ing. L.Najjar. Městys bude žádat o dotaci na opravu chodby 
v budově základní školy. Projekt je už zpracován. Maximální výše dotace jsou 4 mil. Kč, rozpočet na opravu 
je 6 mil. Kč.  Mimo jiné je posuzováno i společenské využití těchto prostor.  Úspěšnosti udělení dotace 
nahrává i fakt, že se zde pohybují děti. 
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Usnesení č. 14/7/24 
 
ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje podání žádosti o dotaci z programu 2024 na obnovu památek z rozpočtu  

Středočeského kraje ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek" 

 
 
Pro: 9     Proti:   /   Zdrželi se:  / 
 
Hlasování: schváleno…9 …..hlasy 
 
 
 
 
ad 8) Vyhlášení konkurzu na obsazení vedoucího pracovního místa ředitele ZŠ a MŠ Nové Dvory 
Panu řediteli končí funkční období. Proto je vhodné vyhlásit výběrové řízení na obsazení tohoto vedoucího 
místa. 

 
Usnesení č. 14/8/24 
 
Starosta městyse Nové Dvory v souladu s ustanovením § 99 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v 
platném znění, a v souladu s ustanovením § 166 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání, v platném znění 
 
1. o d v o l á v á  
k 31. 7. 2024 pana Mgr. Bc. Jana Ingra z pracovního místa ředitele Základní školy a Mateřské školy Nové 
Dvory, okres Kutná Hora, se sídlem Masarykovo náměstí 1, Nové Dvory, PSČ 28531, IČO 70989052   
  
2. v y h l a š u j e 
konkurs na obsazení pracovního místa ředitele Základní školy a Mateřské školy Nové Dvory, okres Kutná 
Hora, se sídlem Masarykovo náměstí 1, Nové Dvory, PSČ 28531, IČO 70989052 s předpokládaným nástupem 
od 1. 8. 2024 
  
3. zastupitelstvo městyse Nové Dvory p o v ě ř u j e  
starostu městyse Nové Dvory požádat Krajský úřad Středočeského kraje, Českou školní inspekci, školskou 
radu a pedagogickou radu o určení příslušných členů konkursní komise, vyzvat ředitele Základní školy a 
Mateřské školy Nové Dvory, okres Kutná Hora, se sídlem Masarykovo náměstí 1, Nové Dvory, PSČ 28531, 
IČO 70989052, aby zorganizoval volbu člena konkurzní komise z řad pedagogických pracovníků školy a 
doložil ji zápisem o volbě. 
 
Pro: 9     Proti:   /   Zdrželi se:  / 
 
 
Hlasování: schváleno…9 …..hlasy 
 
 
ad 9) Žádost o navýšení rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Nové Dvory 
 
Žádost byla řešena s vedením školy před konáním zastupitelstva. Nedošlo k navýšení rozpočtu, ale byly 
pouze upraveny účty, které tvoří závazné ukazatele. |Tím nebylo nutné rozpočet navyšovat. 
 
 
Zastupitelstvo městyse Nové Dvory bere na vědomí. 
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ad 10) Jmenování komise pro otevírání obálek a posouzení a hodnocení nabídek 
 
Starosta jmenuje tříčlennou komisi pro otevírání obálek a posouzení a hodnocení nabídek na akci: 
 

a) Zhotovení PD - rekonstrukce chodníku a oprava silnice Havlíčkova v tomto složení: 
 

      1.  Tomáš Račák  
      2.  Aleš Němec 
      3.  Ing. Radovan Dostál 
 

b) Zhotovení PD – rekonstrukce chodníku podél silnice ½, chodníky na Masarykově náměstí ve 
složení: 

 
            1.  Tomáš Račák  
            2.  Aleš Němec 
            3.  Ing. Radovan Dostál 
 

c) Vybudování multifunkčního volnočasového hřiště na parcele 1652/1 v Nových Dvorech. 
 
1.  Monika Dastychová 
2.  Pavel Vaško 
3.  Lenka Najjar 
 

Zastupitelstvo městyse Nové Dvory bere na vědomí. 
 

 
 
ad 11) Různé 
 
Souhlas s umístěním sídla firmě Purus dent, s. r. o. , IČ: 10856005 v budově v majetku městyse Nové Dvory 
na adrese Havlíčkova 239, Nové Dvory, PSČ 285 31 
Firma má přímou souvislost s paní zubařkou, která si pronajala místní zubní ordinaci a zaslala tuto žádost. 
Jedná se umístění sídla firmy na adrese provozovny. 
 
 
Usnesení č. 14/11/24 
 
ZM Nové Dvory souhlasí a schvaluje umístění sídla firmě Purus dent, s. r. o. , IČ: 10856005, Kpt. Vosky 
684, Hlouška 284 01 Kutná Hora v nemovité věci v majetku městyse Nové Dvory na adrese Havlíčkova 
239, Nové Dvory, PSČ: 285 31 
 
Pro: 9     Proti:   /   Zdrželi se:  / 
 
 
Hlasování: schváleno…9 …..hlasy 
 
ad 12) Informace 
 
Zadání územní studie 
Pan starosta obdržel podklady od pana architekta, který bude pracovat na podání žádosti na zpracování 
územní studie, která se týká lokality „v kanálech“. Dále krátce zmínil další postup řešení tohoto bodu. 
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ad 13) Diskuze 
 
Prvním diskutujícím byl pan starosta, který uvedl, že obdržel žádost od místních hasičů na opravu a úpravu 
hasičského auta. Požádal o podrobnosti přítomného Jar. Duška. Ten vysvětlil, čeho se oprava a úprava 
týkají. K problematice se vyjadřoval i Jan Dušek. Ten řekl, že stav vozu posuzoval technik. Zdůvodnění 
opravy a následné úpravy vozidla, včetně předpokládané ceny (66 986 Kč), obdrželi zastupitelé od náčelníka 
JSDH Jakuba Duška. Auto by mělo být opraveno a upraveno během 3-4 dnů. 
Pan starosta uvedl, že byla pořízena nová kronika městyse a dodal, že se shání nový kronikář. 
V souvislosti s provozem zubní ordinace a přijímáním nových pacientů, nebude pan starosta podávat 
občanům žádné informace, je zbytečné jej kontaktovat. Vše si řídí paní doktorka sama. Paní doktorka Veselá 
během letních měsíců ukončí svou praxi v Nových Dvorech. Městys shání nového praktického lékaře. 
 
Paní E. Procházková se dotazovala na způsob výběru budoucího nájemníka v nově zrekonstruovaném bytě 
v domu čp.111. Výběr byl uskutečněn na základě vyplněného dotazníku. Byli vyřazeni žadatelé, kteří čelí 
například exekučnímu řízení. Dále se ptala na studii k vybudování multifunkčního hřiště v areálu 
současného fotbalového hřiště a zda se uvažuje o realizaci. Starosta odpověděl, že jak realizace, tak i provoz 
takového prostoru by byly vzhledem k vytíženosti velmi finančně nákladné. Smysl dává vybudovat menší 
hřiště poblíž ZŠ. 
 
Pan J. Žíla se ve svém příspěvku vrátil ke schvalovaným dodatkům ke smlouvám s firmou AVE Čáslav 
z roku 2006. Navrhuje poptávku u konkurenčních firem, aby byla splněna pravidla hospodárného nakládání 
s finančními prostředky. 
 
 Paní L. Najjar, víceméně informativně, zmínila návštěvu ministra kultury, který navštívil Nové Dvory ve 
čtvrtek 4. ledna. Pan starosta mluvil o záměru vybudování cyklostezky mezi Kutnou Horou a Kačinou. 
 
Paní Pošíková poděkovala vedení městyse za akci konanou pro seniory, a ptala se na to, zda by nebylo 
vhodné rozšířit u hřiště prostor pro podobné akce. Starosta zmínil schvalovaný bod č.10, ve kterém je záměr 
o vybudování multifunkčního prostoru zmínka. Dále se dotkla problematiky s kontejnery u hřiště a 
nevyhovující odvody vody ze střech. V současné době, kdy často mrzne jsou v některých místech z tohoto 
důvodu namrzlé chodníky a vzniká nebezpečí úrazu. Dále se ptala na kompostéry, které městys nabízí 
občanům k pronájmu – jak jsou veliké a zda je lze převézt osobním autem.  Obsah kompostéru je 1170 l lze 
jej přepravit autem. Dále uvedl, že do roku 2029 budou mít občané kompostér v nájmu a poté přechází 
bezúplatně do majetku toho, kdo je majitelem nemovitosti a podepsal smlouvu. 
   
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil veřejné zasedání v 18:57 hodin. 
 
 
 
 
Zapsala:         Eva  Procházková 
 
 
Ověřovatelé:  Ing. Jiří Žíla 
 
                       Ing. Lenka Najjar 
 
                       Aleš Němec, starosta 
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